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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein d.d. 30 maart 2016. 

 

Aanwezig: 

De heer A.G.M. van de Wijdeven   voorzitter 

De heer F.M.J. Biemans   lid (later) 

De heer A.P.H. van der Aa   lid 

De heer W.G.M. van Dijk   lid 

De heer A.D.H. van Hoof   lid 

De heer J. Gruijters   plv. lid 

De heer F.S.M. van Lierop   lid 

De heer J.B.J.A.M. Hendriks   lid 

De heer F.P.A.C. van Zeeland   wethouder 

De heer J. Sprengers   plv. griffier 

 

Afwezig:  

De heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier 

De heer M.F.P.A. Junggeburth   lid 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De heer Gruijters vervangt de 

heer Junggeburth.  

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt vervolgens dienovereenkomstig vastgesteld.  

 

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 17 februari 2016. 

Er zijn geen opmerkingen binnen gekomen ten aanzien van de besluitenlijst of de 

toezeggingenlijst. Beide documenten worden vastgesteld.  

 

De heer Van der Aa dankt voor de antwoorden inzake de Landschaps Investerings Regeling 

(LIR). Hij had nog een vraag over controle op juiste uitvoering, binnen de afgesproken tijd en 

handhaving daarop. Wethouder Van Zeeland zal de vraag door leiden aan de burgemeester, 

portefeuillehouder Handhaving. 

 

De heer Van Lierop informeert naar de toegezegde voortgang en opgave bouwlocaties voor 

Aarle-Rixtel. Dit overzicht is in een afrondende fase en komt binnenkort aan de orde in de 

commissie.   

 

De heer Hendriks vraagt naar de stand van zaken plannen aanpak Lieshoutseweg. Deze zou het 

eerste kwartaal 2016 klaar zijn. De provincie is bezig met plannen. Wij zijn afhankelijk van die 

provinciale plannen. Laarbeek houdt vinger aan de pols. Wethouder zegt toe dat hij de 

commissie informeert zodra hij nieuws heeft.  



 

 

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Er zijn geen ingekomen stukken of mededelingen. 

 

5. Stand van zaken bouwplannen. 

De heer Van Dijk mist activiteiten Wocom. Hij vraagt zich af of dit wel een goede partner is. 

 

De heer Gruijters vraagt naar de voorzieningencluster Donk. Er wordt te koop aangeboden 

zonder dat er een bouwvergunning is afgegeven.  

 

Ook de heer Van Lierop heeft geconstateerd dat er weinig plannen zijn vanuit Wocom. Hij vreest 

wachtlijsten ten gevolge van voorkeursrecht statushouders. 

 

Wethouder Van Zeeland snapt de opmerkingen over Wocom. Er is nog veel scheefhuur. 

Wettelijke eisen maken het lastig om alle problemen op te lossen voor alle doelgroepen. Hij blijft 

in gesprek met Wocom en andere bouwers. 

 

In de voorzieningencluster Donk is het de bedoeling om na de bouwvak te starten. Over 

huisvesting statushouders is gisteren de commissie Sociaal Domein geïnformeerd. 

 

6. Stand van zaken bereikbaarheid Zuidoost Brabant. 

Wethouder Van Zeeland informeert de commissie over de actuele stand van zaken. De heer Van 

der Aa stelt in reactie op het antwoord op de gestelde vragen van de CDA-fractie dat hij de 

antwoorden zeer summier vindt. Hij blijft vrezen voor overlast van de Lieshoutseweg. Hij vraagt 

zich af of er geld is voor lokale oplossingen. Hij dringt aan op nader overleg met Gemert-Bakel. 

De heer Van Lierop merkt op dat de N615 niet uit het oog verloren mag worden. Hij vraagt 

aandacht voor de leefbaarheid van Beek en Donk. De heer Van Dijk vreest ook voor de N615. 

Breed is de commissie van mening dat verdubbeling (2 x 2 baans) van de N279 een goede zaak 

is.  

 

Wethouder Van Zeeland geeft nogmaals het standpunt van het college weer over de 

wegenproblematiek, mede in relatie tot de reactie van Gemert-Bakel. E.e.a. wordt straks 

verwoord in het nieuwe bereikbaarheidsakkoord. Hij zal de belangen van Laarbeek daarbij 

meenemen. Hij bespeurt dat meerdere gemeenten meegaan met de gedachten over de 

verdubbeling van de N279. Middelen voor de Lieshoutseweg zijn provinciale 

onderhoudsmiddelen en eerder is al een lijst overgelegd over de hoogte van de middelen voor 

het oplossen van de wegenproblematiek, wat overigens ook een provinciaal budget is.  

 

Algemeen wordt aangedrongen op daadkracht vanuit Laarbeek. Wethouder Van Zeeland vindt 

dat de gemeente Laarbeek daadkrachtig opereert. 

 

7. Aanleg glasvezel in witte gebieden. 

Kennis is genomen van de stand van zaken omtrent de aanleg van glasvezel in de zogenaamde 

witte gebieden. De heer Hendriks vraagt of de gemeente bij wil dragen in de kosten. De heer 



 

 

Van Lierop vraagt naar de risico’s voor Laarbeek. De heer Van der Aa is blij dat dit gebeurt. Hij  

vraagt of wel alle adressen in het buitengebied benaderd worden. Ook graag aandacht voor 

extra gemeentelijke kosten bij schades t.g.v. werkzaamheden.  

Wethouder Van Zeeland vindt dat de kosten acceptabel zijn. Er wordt altijd aangelegd, 

onafhankelijk van het aantal daadwerkelijke aansluitingen. Er wordt alleen maar kabel gelegd 

waar voldoende potentiele woningen aanwezig zijn. Het college heeft besloten om eerst 

aandacht te vragen voor alle niet meegenomen gebieden en woningen. Dit komt terug in de 

commissie.  

 

8. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan groenstroken Laarbeek. 

De heer Van Dijk is blij met het plan. De commissie adviseert het voorstel als hamerstuk aan de 

raad aan te bieden. 

 

9. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

Geen mededelingen van de wethouder. De heer Van Dijk deelt mede dat binnenkort meer 

informatie komt vanuit het MRE over bijeenkomsten voor raadsleden. 

 

10. Rondvraag. 

De heer Hendriks vraagt naar de IJsweg. Hij mist daar verlichting. Wethouder Van Zeeland 

antwoord dat dit wordt meegenomen met bouwplan voorzieningencluster Donk. 

 

De heer Van Dijk merkt op dat hij geconstateerd heeft dat pmd en rest in een container gaat. 

We gaan hier naar informeren. 

 

De heer Gruijters geeft aan dat de fietsenstalling Beek en Donk aan de N615 te weinig capaciteit 

heeft. Ook graag uitbreiding in de fietsenstalling bij de Bavaria-rotonde. Wethouder Van Zeeland 

gaat kijken.  

 

Hij vraagt of de Lieshoutseweg Aarle-Rixtel een 60 kilometer weg is. Hij denkt van wel maar 

mist daar aanduidingen. Wethouder Van Zeeland gaat dit na. 

 

Hij heeft iemand gesproken, die duurzaam wil bouwen, maar geen medewerking ondervond 

binnen de gemeente. Wethouder Van Zeeland verzoekt hem contact op te laten nemen met 

hem. 

 

De heer Van Lierop is van mening dat de kruisingen op de Herendijk (vooral de bult bij de 

Auwerstraat) niet goed is uitgevoerd. Hij verzoekt hier eens naar te kijken. Wethouder Van 

Zeeland merkt op dat hier al meermaals naar gekeken is en dat hij te horen heeft gekregen dat 

deze voldoet.  

 

De heer Van der Aa vraagt om een update situatie met de Leonarduskerk? Wethouder Van 

Zeeland verwijst de vragensteller door naar zijn collega wethouder Briels. 

 



 

 

Hij vraagt of Laarbeek urgentiegebieden kent. De wethouder geeft aan dat er geen dergelijke 

gebieden in Laarbeek bekend zijn.  

 

Hij vraagt zich af of Laarbeek nog steeds lid is van Greenport? Wethouder Van Zeeland  zal dit 

uitzoeken. 

 

Hij vraagt naar de voortgang werkgroep speeltuinen, mede in relatie tot de 

jeugdgemeenteraad? Wanneer komt die? Wethouder Van Zeeland antwoordt dat dit afhankelijk 

is van het draagvlaak vanuit de bewoners. Wethouder Van Zeeland zal navragen hoe dit zit. 

 

De heer Biemans vraagt naar uitspraak van de Raad van State inzake het bestemmingsplan 

Kom Lieshout. De gemeente bezint zich nog op een vervolg. 

 

11. Sluiting. 

 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 11 mei 2016. 

 

De griffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   A.G.M. van de Wijdeven 

 

 


